
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 09. 01. 2007  

 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, poverená vedením MsÚ 
  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop, zástupca primátora 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  Ing. Štefan Nevoľník 
  Anton Vass 
 
Prizvaní: Mgr. Jozef Zobka, vedúci oddelenia školstva 
  Mgr. Mária Kramolišová, vedúca oddelenia správy majetku a služieb 
 
Program: 

1. Ústna informácia o projekte „Rekonštrukcia výrobných hál“ a návrh ďalších riešení 
2. Ústna informácia o stretnutí s riaditeľmi škôl   
3. Ústna informácia o konaní verejnej zbierky                              
4. Ústna informácia o voľných výmenníkových staniciach                 
5. Ústna informácia o schválení komisie na ochranu verejného záujmu  
6. Ústna informácia o príprave územia nového cintorína     
7. Dodatky k zmluvám na projekčnú činnosť                                                                                                 
8. Rôzne  

 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – program podľa pozvánky. 
 
Hlasovanie za program: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
 
Overovateľ zápisnice: Ing. Štefan Nevoľník 
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová 
 
 
 
 
K bodu 1) Informácia o projekte „Rekonštrukcia výrobných hál“ a návrh ďalších riešení 
 
     Ing. Jana Rosičová – informovala o priebehu rokovaní s VVS a JUDr. Tutkom ohľadom 
dražby, ktorá prebehla vo Vihorlate. Zatiaľ nevieme, čo bolo predmetom dražby, ale osobné 
stretnutie s JUDr. Tutkom by sa malo uskutočniť dňa 17. 01. 2007.  
 
     Ing. Ján Čop – je potrebné doriešiť aj daňovú pohľadávku s Vihorlatom.  
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Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informatívnu správu o projekte 
„Rekonštrukcia výrobných hál“ a návrh ďalších riešení.  
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 1/2007  
 
 
 
K bodu 3) Ústna informácia o konaní verejnej zbierky                              
 
     Ing. Jana Rosičová – informovala o liste akad. maliara Andreja Smoláka ohľadom verejnej 
finančnej zbierky na CT prístroj pre nemocnicu v Snine.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – CT nebude slúžiť iba mestu Snina, ale celému obvodu, preto by bolo 
dobré osloviť aj starostov obcí, aby poskytli finančné prostriedky vo výške 10,- Sk na 1 obyvateľa.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informatívnu správu o iniciatíve 
Galérie Andrej Smolák ohľadom zbierky na zakúpenie CT prístroja pre Nemocnicu Snina, s.r.o.  
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 2/2007  
 
 
 
K bodu 2) Ústna informácia o stretnutí s riaditeľmi škôl   
 
     Ing. Štefan Milovčík – na začiatku roka prebehlo stretnutie s riaditeľmi základných škôl. Bližšie 
informácie o tomto stretnutí podá Mgr. Jozef Zobka.  
 
     Mgr. Jozef Zobka – na tomto stretnutí sa zaoberali dvoma hlavnými problémami a to: 

1. racionalizácia škôl  
2. prerozdeľovanie finančných prostriedkov za teplo pre jednotlivé školy 

Požiadali riaditeľov škôl, aby vyslovili svoj názor na racionalizáciu škôl v meste. Školy sú 
poddimenzované z dôvodu, že niektoré triedy majú veľmi nízky počet žiakov. Riaditelia sa 
nevyjadrili k tomu, či je potrebné jednu školu zrušiť, ale ani k tomu, či by mali ostať všetky tak, ako 
sú. Čo sa týka prerozdeľovania finančných prostriedkov za teplo pre jednotlivé školy, riaditelia sú 
zato, aby sa peniaze prerozdeľovali podľa istých kritérií, ktoré je potrebné vypracovať. Ďalej 
informoval o tom, že od 15. 01. do 15. 02. bude prebiehať zápis prvákov na základné školy.  
 
     Ing. Jana Rosičová – normatív na teplo a ostatné normatívy zatiaľ ešte nepoznáme.  
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     Ing. Štefan Milovčík – zajtra bude stretnutie s riaditeľkami materských škôl. Je tu návrh, aby 
sme jednu materskú školu presunuli do budovy niektorej základnej školy.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – takto by bolo treba riešiť dve materské školy.  
 
     Ing. Jana Rosičová – ak by sa materská škola presťahovala do budovy základnej školy, názov 
školy by bol základná škola s materskou školou a mala by iba jedného riaditeľa.  
 
     Mgr. Jozef Zobka – išlo by o zlúčenie základnej školy s materskou školou a tento proces by 
musel ísť cez ministerstvo.  
 
     Ing. Miroslav Balog – nerozmýšľali sme o tom, aby sa základná škola zlúčila s materskou 
školou. Chceme iba to, aby sa materská škola nachádzala v budove základnej školy, mala svojho 
riaditeľa a svoj vlastný vchod.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – s problematikou sa intenzívne zaoberáme.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informatívnu správu o stretnutí 
s riaditeľmi škôl.  
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 3/2007  
 
 
 
 
K bodu 4) Ústna informácia o voľných výmenníkových staniciach      
 
     Mgr. Mária Kramolišová – informovala bližšie o písomnom materiály. Na predaj máme 4 
výmenníkové stanice. O výmenníkovú stanicu na Ul. J. Kráľa má záujem firma Elaut BauMont. 
Materiál na odpredaj tejto výmenníkovej stanice firme Elaut BauMont bol pripravený už 
v novembri minulého roka, ale poslanci sa dohodli, že keďže bol koniec volebného obdobia, 
majetok odpredávať už nebudú.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – je zato, aby sa výmenníková stanica na Ul. J. Kráľa odpredala firme 
Elaut BauMont.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   o d p o r ú č a   Mestskému úradu v Snine pripraviť písomný materiál na 
najbližšie zasadnutie MsZ ohľadom odpredaja výmenníkovej stanice na Ul. Janka Kráľa spoločnosti 
Elaut BauMont, s.r.o., Študentská 1440/3, Snina.  
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
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     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 4/2007  
 
     Mgr. Mária Kramolišová – na zvyšné 3 výmenníkové stanice pripraví ponuku. Proces dražby 
je veľmi zdĺhavý, preto navrhuje podať inzeráty do novín a kto ponúkne najviac, tomu 
výmenníkovú stanicu odpredať.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – inzerát je potrebné dať aj do Podvihorlatských novín a novín Pod 
Vihorlatom.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu o voľných 
výmenníkových staniciach    a    o d p o r ú č a   Mestskému úradu v Snine zverejniť ponuky na 
odpredaj výmenníkových staníc na Ul. Komenského, Ul. študentskej a Pčolinskej ulici.  
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 5/2007  
 
 
            
 
 
 
K bodu 6) Ústna informácia o príprave územia nového cintorína     
 
     Mgr. Mária Kramolišová – informovala o priebehu rokovaní s vlastníkmi pozemkov na nový 
cintorín. Máme zopár prípadov, keď občania nechcú podpísať kúpno-predajnú zmluvu. Preto sme 
podali na súd návrh na zrušenie podielového spoluvlastníctva.  
 
     Anton Vass – vie o jednom vlastníkovi, ktorý chce dať pozemok zdarma, ale nemohol sa 
zúčastniť jednania. Teraz však dostal oznámenie o podaní žaloby na súd.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – väčšiu časť už máme vysporiadanú. Preto začíname na projektových 
prácach. Intenzívne na tom pracujeme.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – treba z riadiť cintorín iba s trávnikom a nie s honosnými pomníkmi.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informatívnu správu o príprave 
územia nového cintorína. 
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 6/2007  
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K bodu 5) Ústna informácia o schválení komisie na ochranu verejného záujmu  
 
     Ing. Ján Čop – na najbližšom zasadnutí MsZ je potrebné zriadiť komisiu na ochranu verejného 
záujmu, keďže do 30. 03. 2007 treba podať daňové priznanie. Okrem PhDr. Andráška sú všetci 
členovia tejto komisie znova poslancami.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – zbytočne je tam veľa členov. Novú komisiu je potrebné zriadiť s menším 
počtom členov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje 3 – 4 členov komisie.  
 
     Ing. Ján Čop – zastúpenie v komisii by mala mať každá politická strana  a taktiež nezávislí 
kandidáti.  
 
     Ing. Jana Rosičová – nevie, či nemusí byť nepárny počet členov. Pozrie do zákona.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   ústnu informatívnu správu o potrebe 
zriadenia komisie na ochranu verejného záujmu.  
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 7/2007  
 
 
K bodu 7) Dodatky k zmluvám na projekčnú činnosť                                                                                                 
 
     Ing. Jana Rosičová – informovala o dodatku k zmluvám na nový cintorín a na rekonštrukciu 
výrobných hál. Dodatky bývalý primátor nepodpísal.  
 
 
K bodu 8) Rôzne  
 
     Ing. Štefan Milovčík – informoval o liste akad. maliara Andreja Smoláka, ktorý žiada, aby 
všetky školy v meste – štátne, cirkevné aj súkromné - boli financované rovnako; 
           - nadácia PRO FUTURA podala žiadosť o poskytnutie finančného 
príspevku.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – urobiť nové VZN ohľadom poskytovania dotácií z rozpočtu mesta. 
Voľnočasové aktivity dospelých by sme nemali podporovať.  
 
     Ing. Miroslav Balog – vypracuje isté kritéria na poskytovanie dotácií pre športové kluby.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestská rada v Snine   u k l a d á   Mestskému úradu v Snine vypracovať kritéria na 
poskytovanie dotácií z rozpočtu mesta v spolupráci s finančnou komisiou MsZ.  
         Z: finančné oddelenie   
         T: najbližšie zasadnutie MsZ  
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Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
     Mestská rada prijala 
          uznesenie č. 8/2007  
 
 
     Ing. Štefan Milovčík – 23. 01. 2007 bude pracovné stretnutie poslancov a 01. 02. 2007 o 13.00 
hod. bude zasadnutie MsZ  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je potrebné zmeniť grafikom MHD, aby autobus chodil aj v noci – pred 
22.00, kedy chodia hlavne ženy do Elmontu na nočnú zmenu a po 22.00 hodine, kedy idú 
z Elmontu z popoludňajšej zmeny – oddelenie SMaS 
 
     Ing. Miroslav Balog – navrhuje zriadiť komisiu či pracovný tím z riaditeľov škôl a majiteľov 
väčších podnikov, ktorá by spolupracovala s úradom práce a zaoberala by sa problematikou výučby 
strojárov cestou rekvalifikačných kurzov, pretože v Snine a v Humennom je nedostatok vyučených 
strojárov.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – lepšie by bolo vyučovať žiakov ako rekvalifikovať nezamestnaných. Je to 
však veľký problém. Škola sa snaží robiť nábor žiakov na strojárske odbory, ale nedarí sa to.  
 
     Ing. Štefan Milovčík - pripraviť iniciatívny návrh k problematike vzdelávania kritických oborov 
– strojárov, keďže v sninskom i humenskom regióne je vyučených strojárov nedostatok – komisia 
školstva 
 
Hlasovanie o tomto návrhu: 
za: 6      proti: 0      zdržal sa: 0 
 
 
     Ing. Štefan Milovčík – p. Makariv prišiel s myšlienkou vydávať mesačník, ktorý by sa týkal 
diania v meste. Mesačník by pripravoval p. Makariv a išlo by to na náklady mesta – oddelenie 
organizačné a vnútorných vecí 
 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor. 
 
 
 
 
          Ing. Štefan Milovčík 
                    primátor 
 
 
Overovateľ: Ing. Štefan Nevoľník  
 
 


	Ing. Štefan Milovčík – na začiatku roka prebehlo stretnutie s riaditeľmi základných škôl. Bližšie informácie o tomto stretnutí podá Mgr. Jozef Zobka.
	Ing. Miroslav Balog – nerozmýšľali sme o tom, aby sa základná škola zlúčila s materskou školou. Chceme iba to, aby sa materská škola nachádzala v budove základnej školy, mala svojho riaditeľa a svoj vlastný vchod.

